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Г 94  Hummel J. N.  Etudes  for  Piano.  Op.  125 : sheet music / J. N. Hum-
mel. — Saint Petersburg  : Lan :  The  Planet of Music, 2021. — 64 p. — 
Text : direct.  

Johann Nepomuk Hummel (1778—1837) was a composer, pianist, author of a fun-
damental work “A Complete Theoretical and Practical Course of Instruction on the Art 
of Playing the Piano Forte. In Three Parts”, published in Vienna in 1828. Music for the 
piano occupies a special place in the composer's heritage of Hummel. Etudes, Op. 125 
combine instructive and artistic tasks. 

The edition is addressed to students of medium and senior grades of children’s music 
schools and children’s schools of arts, students of music colleges and high schools.
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мель. — Санкт-Петербург : Лань : Планета музыки, 2021. — 64 с. — 
Текст : непосредственный. 
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Иоганн Непомук Гуммель (1778—1837) — композитор, пианист, автор фунда-
ментального труда "Полное теоретико-практическое руководство по игре на форте-
пиано. В трех частях", изданного в Вене в 1828 году. Музыка для фортепиано за-
нимает особое место в композиторском наследии Гуммеля. Этюды соч. 125 сочетают 
инструктивную и художественную задачи.

Издание адресовано ученикам средних и старших классов ДМШ и ДШИ, студен-
там музыкальных училищ и вузов. 
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